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Abstract (en)
The waste disposal vehicle (1) has a vehicle-mounted receptacle (2) for waste materials and recyclable materials. A feed device (3) is equipped with
a single-or multi-part dumping aperture (7) for receiving of goods to be disposed. A piston is pivoted around an axis (11) for forwarding goods in the
direction of the receptacle. The axis is held outside the dumping aperture, where a vertically continuing downward channel-like profile (12) is held at
an outer side.

Abstract (de)
Ein Entsorgungsfahrzeug (1) mit zumindest einem fahrzeuggestützten Aufnahmebehälter (2) für Reststoffe, Wertstoffe oder dergleichen und mit
zuminde st einer Zuführungseinrichtung (3) zum Anheben und Entleeren zumindest eines zu entleerenden Behälters (4) wird so ausgebildet,
daß in Abhängigkeit von aus einer Kommunikation mit dem zumindest einen zu entleerenden Behälter (4) erhaltenen Daten am Fahrzeug (1) zur
Entleerung des Behälters (4) passende Einstellungen automatisch vornehmbar sind.
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